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Protokół 
z XX  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 10 lipca 2012r. w godz.  od 9.00 do 12.05  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt – proszę o wprowadzenie dwóch projektów uchwała w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Liniewo oraz przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr geodezyjnym 131/9, położonej w 
obrębie geodezyjnym Płachty. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy przyjmują do porządku obrad 
proponowany przez Wójta projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Liniewo. 
  
Radni 14 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy przyjmują do porządku obrad 

proponowany przez Wójta projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr 
geodezyjnym 131/9, położonej w obrębie geodezyjnym Płachty. 

 
Radni 14 głosami „za” przyjęli proponowany przez Wójta projekt uchwały. 
 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

Proponowany porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Ocena realizacji programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w gminie. 
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7. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego. 
8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Ad. 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym 

 

Ad.5 
Interpelacje i wnioski radnych 
 

Jerzy Czapiewski – mamy problem ze „stonką” czyli działkowcami, przyjeżdżają nie biorą 
ze sobą śmieci do miasta tylko wyrzucają w lasach lub na przystankach. 
 
Stanisław Burek – na poprzedniej sesji radny Kruszyński wspominał o otwarciu na ten 
ostatni czas składowiska dla mieszkańców, popieram tą inicjatywę, żeby mieszkańcy do 
końca istnienia składowiska mogli oczyścić swoje tereny ze śmieci, 
- mieszkańcy Lubieszyna zgłaszają, że przy sklepie w Lubieszynie koło starej remizy jest 
grupa smakoszy i mieszkańcy boją się tam chodzić. Policja powinna tam zajrzeć. 
-  pieniądze ze sprzedaży starej remizy w Lubieszynie wg umowy miały być skierowane do 
budżetu OSP, 
- chciałbym wyrazić apel w sprawie, która poruszyłem na poprzedniej sesji dotyczącej 
parkingu koło kościoła w Liniewie, trzeba się spotkać na wizji lokalnej i jakoś temu 
zaradzić. 
 
Jerzy Bałachowski – popieram kolegę, aby w ostatnim tygodniu lipca dać możliwość 
mieszkańcom żeby pozbyli się zalegających śmieci, 
- na ulicy Piaskowej potrzeba jest przyczepa tłucznia, bo po ulewach jest tam jedna wielka 
kałuża i przejechać nie idzie, 
- drogi zostały naprawione ale po ostatnich burzach trzeba je poprawić. 
 
Ryszard Kruszyński – czy bramki dotrą na Liniewskie Góry w tej kadencji czy przyszłej, w 
tym czy następnym roku. Nasze dzieci nie mogą się przebić na „Orliku”, bo grają dorośli. 
Czy dostanę konkretną odpowiedź na moje pytanie? 
- jak się ma sprawa z komunalizacją drogi po byłym torowisk, trwa to już 3 lata i nic, nie 
mam nic przeciwko remontu drogi w Lubieszynie, ale są to sprawy, które wychodzą i 
szybko są załatwiane, a tutaj nic. 
 
Benedykt Knitter – w Sobączu trzeba zrobić odwodnienie plaży, 
- chciałbym przekazać pismo mieszkańców i zdjęcia, które pokazują jak wygląda Sobącz 
po ostatnich burzach. 
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Sławomir Zabrocki – na sesji 31 stycznia wnioskowałem o wycinkę krzewów na drodze w 
Rymanowcu, żniwa coraz bliżej, krzaki się rozrosły i przejechać nie można, 
- kilku mieszkańców chce legalnie wywozić śmieci, ale w SITA stwierdziła, że sprzeda im te 
worki i za wywóz dodatkowo trzeba zapłacić i wywóz będzie się odbywał co 2 tygodnie. 
Zawsze było tak, że odbierali gdy worek był pełen. 
 
Grzegorz Michnowski – zaczęli remont drogi Orle – Garczyn, ale się zwinęli i nie 
dokończyli pracy, 
- dziękuję za oznakowanie nitek wodociągowych, 
- w gminie są 4 boiska, piąte się buduje, ale na nich nic się nie dzieje, więc lepiej je 
zaorajmy i niech dzieci sobie tam posadzą rzodkiewki. 
 
Tadeusz Borkowski – przy kąpielisku w Orlu zostały wyrwane słupki i auta wjeżdżają do 
samej linii brzegowej. 
 
Wojciech Prądziński – po budowie kanalizacji do Płacht droga nie jest dobrze 
utwardzona, zapada się i jest nieprzejezdna. 
 
Wiesław Szarmach – po ostatniej ulewie w Wysinie w centrum widziałem sołtysa z 
łopatą, który starał się udrożnić kratki ściekowe. Proszę zwrócić się do Pana 
Skwierawskiego o zorganizowanie spotkania na miejscu, 
- otrzymaliśmy pieniądze od firmy poszukującej łupki, chciałbym się dowiedzieć jakie drogi 
będą za to zrobione?  
 

Ad. 6 
Ocena realizacji programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w gminie 
 
Pani Lucyna Piwowarczyk Dyrektor GOKSiR wraz z Panem Gerardem Pobłockim 

omówili realizację programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w gminie. 
 
Łucja Rudnicka – szkoda, że nie udaje się nam jeszcze wciągnąć dzieci z ulicy. 
 
Gerard Pobłocki – „Orlik” to nie jest miejsce gdzie można palić, pić czy przeklinać, a na 
siłę nie ściągniemy tych, którzy tego nie chcą. 
 
Sławomir Zabrocki – czy są opłaty dla korzystających z innych gmin? 
 
Gerard Pobłocki – zgodnie z ideą i założeniami „Orlika” nie można żądać opłat od 
korzystających z niego. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań.  
 
Ad. 7 
Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego 
 

Grzegorz Michnowski – jak to jest z realizacją prawa dotyczącego „Niebieskiej Karty”? 
Policja powinna taki dom, gdzie doszło do przemocy odwiedzać raz w miesiącu. Czy jest to 
tak realizowane? 
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Piotr Okrój – Kierownik Posterunku w Liniewie – częstotliwość wizyt policji w tych 
przypadkach ustalana jest przez Zespół Interdyscyplinarny. Jeżeli wyniknie jakakolwiek 
interwencja ze strony policji sporządzana jest notatka i przekazywana jest do Zespołu 
Interdyscyplinarnego. Ile i jak często są przeprowadzane wizyt przez policję ustalane jest 
przez Zespół Interdyscyplinarny,  
- wiemy o smakoszach pod sklepami, jeździmy pouczamy i dajemy mandaty jak trzeba, ale 
za taką sytuację niestety odpowiedzialni są właściciele sklepów, 
- parking koło kościoła w Liniewie –również trudna sytuacja jest przy wyjeździe z ulicy 
Wiśniowej samochody stają przy samej linii i wyjazd jest niewidoczny, tam również trzeba 
umieścić odpowiednie znaki.  
 
Radni nie wnieśli więcej żadnych uwag ani zapytań.  
 
Ad. 8 

Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej 
na obszarze gminy Liniewo 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek o nr geodezyjnych 538, 539, 542/3, 546/3, 941, 
541 i części działki 223, położonych w miejscowości Liniewo 
 
Ryszard Kruszyński – jest to działka na kurnikach Pan chciałby zrobić tam 
żwirownię, ale przez tą uchwałę nie ma możliwości otworzenia kopalni. Ja 
jestem za budową kopalni i będę głosował przeciw tej uchwale. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
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Radni 9 głosami „za” przy 2 „przeciw” i przy 3 „wstrzymujących”  przyjęli 
uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
c)  wyrażenia zgody na zaciągnięcie pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego 

na wyprzedzające finansowanie w ramach PROW 2007 – 2013 roku na 
realizację zadania inwestycyjnego pn.: Wykonanie sieci kanalizacji sanitarnej 
wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną w miejscowości Stary Wiec, 
Płachty, Wysin i Liniewo oraz wymiana i modernizacja sieci wodociągowej 
wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną w miejscowości Wysin” 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

 
d) Wyrażenia zgody na zaciągnięcie pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na realizację zadania 
inwestycyjnego pn.: ”Wykonanie sieci kanalizacji sanitarnej wraz z niezbędną 
infrastrukturą techniczną w miejscowości Stary Wiec, Płachty, Wysin i 
Liniewo oraz wymiana i modernizacja sieci wodociągowej wraz z niezbędną 
infrastrukturą techniczną w miejscowości Wysin” 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Liniewo na lata 2011 – 

2018 
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Skarbnik omówiła zmiany w WPF Gminy Liniewo na lata 2011 - 2018 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
f) zmian w budżecie gminy 

 
Skarbnik omówiła zmiany do budżetu gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym”  przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Liniewo 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 

za podjęciem uchwały. 
 
Radni 12 głosami „za” przy 2 „wstrzymującym”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki o nr geodezyjnym 131/9, położonej w obrębie 
geodezyjnym Płachty 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym”  przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 9 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – pieniądze ze sprzedaży starej remizy OSP – odniosłem się już do kwestii 
sprzedaży starej remizy OSP, na boisko już dołożyliśmy już 30 000zł a brakuje jeszcze 
10 000zł, pieniądze ze sprzedaży przyjdą w innej formie do Lubieszyna, 
- ul. Piaskowa w Wysinie – pomyślimy nad tym, 
- naprawa dróg – na bieżąco staramy się naprawiać, ale jest taka aura i nie da się 
wszystkiego zrobić od razu, 
- bramki dla Liniewskich Gór – sprawa była omawiana na zebraniu wiejskim, skoro nie 
chcieliście biogazowi to była z Waszej strony deklaracja, że gmina nie będzie nic robiła w 
sprawie murawy, koszty 2 bramek to ok. 3600zł, jest to problem finansowy, bo muszą one 
być certyfikowane. Czy ja bramki będę postawione to tam będzie się coś działo? 
 
Wiesław Szarmach – w Lubieszynie będzie remont boiska, są tam bramki z Wysina, 
można je przekazać do Liniewskich Gór i problem się rozwiąże. 
 
Wójt – program dróg śródpolnych – dochodzą do mnie głosy dlaczego ta a nie inna 
droga została wybrana. Proponuję, aby każdy radny przeanalizował jaki jest stan dróg i 
zaproponował. Przed następną sesją spotkamy się i ustalimy jaka to ma być konkretnie 
droga. 
 
Wiesław Szarmach – popieram radnych w tej kwestii, bo jest mowa o jednych drogach a 
robi się całkiem inne. Nie może tak być, ze radni dowiadują się po fakcie. 
 
Wójt – dlatego chce dać możliwość radnym, aby to oni zdecydowali jaka to ma być droga, 
- podtopienie  dróg i odwodnienie plaży w Sobączu – wszyscy byliśmy zaangażowani w 
odwodnienie plaży, chciałbym podziękować sponsorom i osobom zaangażowanym, 
fantastyczna praca została tam wykonana, sprawa zalewania zostanie przekazana i 
omówiona z władzami powiatu, 
- remont drogi Orle Garczyn – jest tam dużo dziur, myśleliśmy, że zrobią to do końca, 
podpisuję się pod tym. Pismo prześlemy do ZDP i do władz powiatu, 
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- skrzyżowanie w Wysinie – jest to żenująca sprawa, woda spływa, gromadzi się. Sytuacja 
powtarza, nasi strażacy szybciej interweniowali niż służby za to odpowiedzialne. W tej 
sprawie nie wystarczy wystosowania pisma. 
 
Krystian Breski – śmieci pozostawione przez letników – ta sytuacja powtarza się co 
roku, będziemy przeprowadzać kontrole z policją ewentualnie w towarzystwie także 
straży, 
- zamknięcie składowiska w Liniewskich Górach – składowisko lada chwila zostanie 
zamknięte, jest możliwy zrzut śmieci na składowisko w te dni, które SITA nie wozi, 
ponieważ składowisko dziennie może przyjąć 10 ton. Opłaty mamy dla wszystkich takie 
same jest to 165 zł  dla Urzędu Marszałkowskiego 110,65 zł, dla Gminy 50,50 zł +8% VAT  
-   umowy z SITA – nie mamy wpływu na uregulowania wprowadzone przez SITA, dopiero 
jak wejdą założenia nowej ustawy będziemy mogli wszystko uregulować. Wiemy już, ze są 
3 firmy wywozowe gotowe stanąć do przetargu, 
- wycinka krzaków w Chróstach Wysińskich – postaramy się zrobić to jak najszybciej, 
ale z powodu braku ludzi wszystko się przesuwa, 
- słupki na kąpielisko – nie będzie problemu z dostarczeniem słupków jeżeli będą one 
metalowe, jeśli betonowe to będzie trzeba poczekać, 
- uszkodzona droga w Płachtach – podpisując umowę firma została zobligowana do 
pewnych prac, po zakończeniu każdego etapu prac spisywany jest protokół, gdzie 
zaznaczone jest co trzeba koniecznie wykonać i przywrócić do stanu pierwotnego. 
Ponowimy prośbę, droga została doprowadzona do stanu przejezdności, 
- odszkodowanie – odszkodowania otrzymaliśmy 12 200zł, z tego będzie zrobione 
przepust w Orlu i dojście do plaży, droga w Iłownicy, droga Iłownica – Głodowo. Środki 
skupimy głównie na drogach, to zostanie wykonane na bieżąco. Na bieżąco również 
naprawiane będą drogi po ulewach, mamy skład zapasowy kamienia, z którego możemy 
skorzystać. 
 
Piotr Piwowarczyk – komunalizacji drogi Liniewskie Góry – Liniewo -  komunalizacja 
została przeprowadzona wg określonych zasad, ale wynikły 3 aspekty. Uwagi zostały 
przesłane do Starostwo, które nie chce wydać decyzji , bo widnieją tam jeszcze prywatni 
właściciele. Urząd Marszałkowski jest po kontroli NIK i też nie chce podejmować decyzji w 
tej sprawie. 
 
Grzegorz Michnowski – czy jak są właściciele to nie można przejąć tego przez 
zasiedzenie? 
 
Piotr Piwowarczyk – nie ma ksiąg wieczystych, są pisma, w których jako właściciel 
widnieje nazwisko F. Deja. My możemy stara c się o zasiedzenie po 25 latach. 
 
Stanisław Burek – w sprawie kościoła to ustalmy, że po sesji spotkają się na miejscu radni  
i sołtysi parafii Liniewo i ktoś z urzędu, 
- remiza w Lubieszynie – jak ma wyglądać współpraca, ja długo jestem radnym i nigdy 
jeszcze takiej odpowiedzi nie usłyszałem, są protokoły boisko było zaplanowane jeszcze 
przed sprzedażą remizy, traktujmy się poważnie, absolutorium nie jest raz na kadencję. 
 
Jerzy Czapiewski – działkowicze powinni być odwiedzani przez policję, a nie przez straż, 
bo to nic nie zmieni. 
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Wójt – dziwię się, że tak można podchodzić, ja z sercem na dłoni. Żadna miejscowość tak 
dużo nie otrzymała, chodnik, zatoczka autobusowa, teraz boisko za ok. 70 000zł, drogi 
160 000zł, która miejscowość dostała tyle pieniędzy. Tak nie możemy współpracować, 
proszę o wyrozumiałość. Nie można oczekiwać, że zrobi się jedno, potem drugie i jeszcze 
więcej. Teraz asfalt, parking za 20 000zł. Jak to zsumujemy to będzie 250 000zł, która 
miejscowość tyle dostała. Tyle dostała i jeszcze źle. 
 
Krystian Breski – w sprawie działkowiczów to odpowiedziałem, że na kontrolę pójdzie 
pracownik urzędu, policjant i dodatkowo straż, bo sama straż nie ma żadnych umocowań. 
 
Jerzy Czapiewski – w Głodowie zostały sprzedane 2 działki, może w przyszłości coś 
trafiłoby do Głodowa, ale to w przyszłości. 
 
Wiesław Szarmach – panowie nie szantażujmy się. Jak jest potrzeba to proszę przyjść do 
Wójta.  
 
Ad.10 
Wolne głosy i wnioski 

 

Brunon Kupper – mam przed sobą artykuł z Gazety Sołeckiej, w której mowa o tym, że 
sołtysi tak jak  radni powinni dostawać porządek obrad i projekty uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – sprawdzimy to, ale pierwszy raz o takim czymś słyszę. 
 
Sekretarz  - sołtysi otrzymują tylko porządek obrad wraz z wypisanymi projektami 
uchwał, bez treści. Przewodniczący na sesji zwraca się z wyjaśnieniem uchwał, jeżeli o 
czymś nie jest wiadomo. 
 
Alfons Troka – jesteście w błędzie sołtysi powinni dostawać projekty uchwał, bo nie wiemy 
o co chodzi, 
- jest problem ze studzienką na ulicy Tęczowej, 
- dlaczego nie używa się dużej równiarki? 
 
Józef Moritz – nasza duża równiarka nie jeździ, a mała równiarka tylko wygaryna tłuczeń 
z dziur, 
- dziury na drodze w Orla do Garczya są coraz większe, kiedyś przyjechali i dziury łatali a 
teraz nic. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.05 
 
 

 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 

Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                        Wiesław Szarmach 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  
 
 


